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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  ŠKURINJE  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-30/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  27.09.2017. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 35. SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 

35. sjednica VMO Škurinje održana je 27. rujna 2017. (srijeda), s početkom u 17 sati, u prostorijama 
MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Jasmin Babić, predsjednik VMO 
-  Robi Kezele, zamjenik predsjednika VMO 
-  Ivan Miočić, član VMO 
-  Darko Vilenica, član VMO 
-  Sandra Vignjević, članica VMO 

     - Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice VMO Škurinje održane 02. kolovoza 2017. godine 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
   

     
1. Programi rada VMO za 2018. godinu 
2. Osvrt na obilazak MO od strane stručnih službi iz ožujka 
3. Reakcija građana na iscrtani grafit 
4. Problemi vezani uz smeće i deratizaciju 
5. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 
 

Nakon kraće rasprave, Vijeće je odlučilo da za narednu, 2018. godinu prijavi pet (5) programa 
rada: 

1. Pozdrav karnevalu – održavanje dječje redute uz tombolu i igraonicu pod stručnim 
vodstvom pedagoginje Jasne Kalčić Šušak u dvorani Caritasa pored crkve Sv. Ivana 
Krstitelja; čašćenje zvončara kod Spomenika palim borcima, na dan glavne karnevalske 
povorke na Korzu, kada od tuda autobusima „Autotroleja“ odlaze zatvoriti Riječki karneval    

2. Ekološka akcija – naredne godine čistila bi se zona Bodulovo, ispod Peveca, prema ulici 
Škurinje koja je postala divlji deponij. Za sudionike akcije (cca 36 volontera) osigurat će se 
topli obroci i sokovi, kao i radne rukavice. 

3. Uskršnja radionica za umirovljenike – u Klubu umirovljenika Škurinje održat će se 
prigodna, kreativna radionica pod stručnim vodstvom gđe Vesne Rudanović, te izložba 
radova 

4. Dan MO – kao i do sada obilježavanje Dana MO uključuje sportske susrete – turnire u 
pikadu, šahu, kartanju briškule i trešete i boćanju, te sudjelovanje u akciji „Birajmo 
najljepšu okućnicu, balkon i prozor“. Na Svečanoj sjednici dodijelit će se nagrade 
vlasnicima najljepših okućnica, balkona i prozora, nagraditi neke najistaknutije mještane 
plaketama VMO, uz nastup zbora Udruge za cerebralnu paralizu Rijeka.  

5. U susret Božiću – doček Djeda Božićnjaka u holu OŠ Ivana Zajca ili u dvorani Caritasa , 
priredba glazbeno scenske udruge „RI stars“, podjela darova djeci, fotografiranje s Djedom 
Božićnjakom 

 

Zaključak: 

Vijeće je suglasno da tajnica MO pošalje prijave ovih programa na predviđenim obrascima za 
prijavu.   

 

AD 2 
 
Tajnica MO je obišla teren i utvrdila je da još uvijek pojedine stavke iz stručnog obilaska gradskih 
službi u ožujku nisu odrađene. Nisu riješene stavke koje su proslijeđene na rješavanje nadležnim 
inspekcijama  i one koje su okarakterizirane kao radovi koji se mogu odraditi kroz redovno 
održavanje.  
 
 

Zaključak: 

 
Vijeće je činjenice primilo na znanje i mišljenja je da se sve to odvija presporo, te je 
dogovoreno da će ukoliko isto ne bude odrađeno do kraja 2017. godine inicirati sastanke s 
nadležnim odjelima u Gradu, kao i zatražiti da se inspekcijama upute požurnice.   
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AD 3 
 
Predsjednik VMO je izvijestio prisutne da se još u lipnju mjesnom odboru obratio gospodin Goran 
Vodopić u ime Armade sa područja Škurinja s molbom da im se dozvoli da na javnom zidu, na ulazu 
u ulicu 19. udarne divizije izrade grafit budući da je HNK Rijeka ove sezone prvi put u svojoj povijesti 
osvojila oba trofeja, tzv. "dvostruku krunu",.Sadržaj grafita bio bi veliki natpis "Rijeka šampion" uz 
slike oba trofeja. Odgovoreno mu je da  VMO nema ništa protiv, ali je potrebno dostaviti prostoručnu 
skicu grafita kako bi nadležni odjel gradske uprave dao zeleno svjetlo za crtanje istog. Gospodin 
Vodopić je krajem lipnja poslao mjesnom odboru dvije preliminarne skice planiranog grafita uz 
napomenu da pri realizaciji može doći do minimalnih izmjena nijansi boja ili fonta slova. 
Krajem kolovoza stigla je pritužba gđe Bojane Palijan, inače profesorice povijesti, engleskog jezika i 
književnosti na dio grafita koji je „osvanuo“ na stupu iznad zida koji predstavlja hrvatski grb na kojem 
je prvo polje bijele boje i preko grba je znak Armade, te isti nije bio predmetom skice grafita za koji 
se tražilo dopuštenje. Gospođa traži uklanjanje grafita iz razloga što je grb neispravno nacrtan i kao 
takav se danas najviše vezuje uz nacističku NDH što je nedopustivo. Utvrđeno je da je grafit iscrtan 
bez da se čekala suglasnost nadležnog gradskog odjela, ali i sa dodatkom na stupu koji nije bio 
predočen skicom. Kompletna dokumentacija proslijeđena je nadležnoj Policijskoj upravi, OGU za 
komunalni sustav i Komunalnom redarstvu. Po očitovanju svih subjekata postupit će se kako Zakon 
nalaže i bude izrečeno u zaključku. 
 
 
Zaključak:  
 
Vijeće je činjenice primilo na znanje, te smatra da je grafit trebao biti iscrtan tek po izdanoj 
suglasnosti nadležnog gradskog odjela i da je trebao sadržavati samo ono što je prikazano 
na skicama, te je time Armada u prekršaju. Mišljenja su i da iscrtavanje prvog polja bijele boje 
na grbu nije  bila namjera isticanja nekih nacističkih znakova jer to i nije pravi grb, a slično je 
već viđeno na brojnim grafitima u drugim dijelovima grada, pa i dugogodišnji grafit u 
Osječkoj ulici, na zidu prije rotora u pozadini lika ima neku varijantu grba i također je prvo 
polje bijelo, a nitko se nikada nije bunio . Kada se postupak okonča i zaprime se sva tražena 
očitovanja postupit će se u skladu s istim. 
 

 

AD 4 
 
Tajnica MO je upoznala nazočne da u posljednje vrijeme svjedoči brojnim negodovanjima građana u 
vezi s odvozom smeća i provođenjem deratizacije. Mještani se žale da se smeće ne odvozi redovito, 
da su kontejneri neispravni i mnogima se ne mogu zatvoriti poklopci, iz njih se širi nepodnošljiv 
smrad jer ne peru i ne održavaju. Smeće koje nesavjesni građani bace oko kontejnera prilikom 
pražnjenja istih se ne pokupi i sve to je rezultat povećanja komunalnog nereda i porast broja štakora 
na određenim lokacijama, posebno uz nizove kontejnera. Najviše pritužbi je iz Save Jugo Bujkove 
oko dućana Brodokomerca i caffe bara Belini,  Ulice Škurinjskih žrtava i Milana Rustanbega, te 
Škurinjske ceste kod spomenika palim borcima. Temeljem toga upućena je molba KD „Čistoća“ da 
se kontejneri operu i poprave, odnosno zamijene oni neispravni, kao i da se pridržavaju rasporeda 
redovnog odvoza otpada. O spornim lokacijama gdje su viđeni štakori obaviještena je nadležna 
služba za deratizaciju kako bi se provele odgovarajuće mjere.   
    
Zaključak: 
 
Vijeće je suglasno s poduzetim i smatra da je to posebno važno u ljetnim mjesecima kada su 
takvi problemi s obzirom na toplinu još izraženiji i učestaliji. 
 
AD 5 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave. 
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Sjednica Vijeća je završila u 19:10 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.  
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
             Dragana Jurčić 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Jasmin Babić 

 
 
 
 
 
 

 


